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Claudi Mena, escalador 
L'escalada està passant per un bon moment" « I ) 

Claudi Mena és membre del Club Muntanyenc 
Mollet, entitat que ha aconseguit la construcció del 
rocòdrom més gran del territori espanyol, inaugurat 
el passat 22 d'abril a Mollet. 

Actualment és monitor dels cursets d'iniciació a 
l'escalada inclosos dins el Programa Jove Estiu'90 
de l'Ajuntament de Mollet. 

—Creus que l'escalada està 
reconeguda com un esport? 

—Abans escalar era més 
una aventura I ara s'entén 
més com un esport. Ara, la 
part d'aventura -que també 
existelxqueda limitada a uns 
indrets més determinats, però 
la major part de la gent s'ho 
pren com un esport, la qual 
cosa crea dues tendències 
prou diferenciades. 

—Quines possibilitats hi ha 
de practicar l'escalada a la 
comarca? 

—Aquí al Vallès només hi 
ha dos zones: el Figaró i 
Orrius, a la Roca. El Figaró ha 
estat bàsicament una de les 
escoles dels escaladors de 
Barcelona. 

A Orrius podem trobar-hi 
unes quaranta vies equipades 
de 8 a 10 metres d'alçada, 
amb una graduació màxima 
de 7 ca "La Ninota " (via 
només encadenada per tres o 
quatre persones). Les vies 
estan distribuïdes en tres 
zones: "Contravent", "Roques 
Noves" i "Rampes". 

Pel que fa als rocòdroms, 
tenim aquest de Mollet, un 
més petit a Montornès, un 
altra al Pavelló Esportiu de La 
Garriga, i finalment un altre a 
La Llagosta. 

—Com va començar la histò
ria de la construcció del rocò
drom de Mollet? 

—La iniciativa va sorgir del 
Club Muntanyenc Mollet, que 
va arribar a un acord amb l'A
juntament pel qual el consis
tori -des de les regidories de 
joventut i esportsva pagar el 
m a t e r i a l , que cos tava 
1.560.000. El Club Muntan
yenc hi posava el projecte, la 
feina i l'estudi tècnic. 

—Quines són les caracteristi-
ques principals d'aquest rocò
drom? 

—El rocòdrom està situat a 
la paret oest del Col·legi Joan 
Abelló, I té 400 m2 disponi
bles: dues parets de 14 m. d'al
çada per lOm. d'amplada; 
dues torres de 18 m. d'alçada 
per 4 d'amplada; franqueig de 
18 m. arran de terra; extraplom 
de 10 m. hii ha catorze recorre
guts per fer, des de III nivell 
fins 7b de dificultat, equipats 
amb 600 preses i 30 m2 de pla
fons. El sistema d'asseguran
ça és top-rope. 

Amb aquestes instal·lacions 
es pretén simular les caracte
rístiques de la roca natural, 
mitjançant la coòcació de pre
ses artificials de diferents 
mides i formes que configuren 
la dificultat dels recorreguts. 

—Teniu algun projecte d'am
pliació del rocòdrom? 

— Home, projectes d'am
pliació per part dels escala
dors sempre hi són. Ara, falta 
que es trobi el finançament 
adequat per portar-los a ter
me. De fet, el projecte que 
hem fet ha resultat molt eco
nòmic. La idea inicial valia 
moltes més peles: es tractava 
de folrar una de les torres, de 
18 m. d'alçada per 3m. d'am
plada, amb plafons i donar-li 
forma d'extraploms i de sos
tre, i que es pogués escalar 
amb corda des de baix. Això 
de seguida se n'anava cap a 
quatre o cinq milions de pes
setes. Són molts diners, però 
jo crec que el camí que porta 
el rocòdrom i si en un any es 
veu que la gent continua 
venint, i hi ha una gent que tira 
endavant el projecte i el Club 
Muntanyenc continua amb el 

compromís d'assumir part de 
la construcció del rocòdrom i 
fer-se càrrec dels cursets i del 
m a n t e n i m e n t . . . a i x ò són 
diners, però crec que amortit
zables i rendibles. 

— Qualsevol persona pot 
anar al rocòdrom i escalar? 

—La qüestió de l'accés al 
rocòdrom és una mica proble
màtica, perquè està dins d'un 
col·legi que és un recinte tan
cat. Tampoc a tothom li va be 
venir a la mateixa hora. Al final 
suposo que haurem d'establir 
uns horaris. A mi m'agradaria 
que pogués ser una cosa més 

oberta. Que la gent pogués 
anar quan li anés bé a escalar 
i després marxar, però estem 
condicionats pel que és l'edi
fici i la gent del col·legi també 
te les seves pròpies necessi
tats. És complicat de coordi
nar una cosa amb l'altra. A 
més, l'Ajuntament també pot 
fer servir el rocòdrom perquè 
tots els nens dels col·legis de 
Mollet puguin aprendre i prac
ticar l'escalada. De fet, totes 
les entitats, encara que no 
siguin de Mollet, poden dema
nar a l'Ajuntament de Mollet el 
rocòdrom per fer les seves 
activitats. 

Ull de poll 

Tancat per 
vacances 

Ja som a l 'època de 
vacances i la ciutat es buida 
mentre la platja i les zones 
turístiques per excel·lència 
es col·lapsen d"'urbanites" 
ansiosos de sol i gresca. 
Durant el mes d'agost són 
mol ts els es tab l imen ts , 
empreses i botigues que 
p e n g e n el "Tanca t per 
vacances" a les seves por
tes. 

"Plaça Gran" també ha 
decidit penjar aquest cartell 
i, durant tot el mes, la revis
ta no sor t i rà al car rer . 
Aquest és, per tant, l'últim 
"Ull de poll" de l'estiu i tots 
els que estem treballant 
a q u í e n s n ' a n i r e m de 
vacances fins que els diners 
ens arribin. 

Aquestes vacances, per 
bé que una mica sobtades, 
seran un període obligat de 
descans. Així doncs , la 
redacció del carrer Roger 
de Llúria quedarà tan deser
ta com la ciutat fins que pel 
setembre torni a ser "sant 
tornem-hi" per a tots nosal
tres. Les Festes Majors de 
la comarca i les presenta
cions i primers entrena
ments dels equips de fut
bol, bàsquet i handbol -re
meis salvadors dels perio
distes al mes d'agost quan 
la resta de notícies van més 
que escasseses quedaran 
aquest any sense ser trac
tats a la nostra revista. De 
totes maneres, des d'aquí 
volem destacar-ho perquè 
l'organització d'actes quan 
tothom és fora té un mèrit 
admirable. 

Per tant, ens acomiadem 
de tots vosaltres esperant 
retrobar-vos pel setembre 
amb menys xafogor i poder 
oferir-vos les informacions 
més destacades de la set
mana a la nostra comarca 
amb la puntualitat desitjada. 
A reveure! 

M.MIr 
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